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Porządek  posiedzenia Komisji Rolnictwa... Nr 12/06 w dniu 28 
września  2006 r – godz. 13 00 

 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 
3. Przegląd uŜytków rolnych, na których zaprzestano produkcji 

rolnej celem zwolnienia z opłat podatku na 2006 rok – wyjazd w 
teren – godz. 13 15 

4. Lustracja dróg w celu ustalenia prac na 2007 rok 
 
 
 
Posiedzeniu Komisji  przewodniczył Krzysztof 

Matyjasik – Przewodniczący  Komisji  , przywitał 
przybyłych i stwierdził prawomocność obrad  
oświadczając , iŜ zgodnie z listą obecności  w posiedzeniu 
7 spośród 8 osobowego składu Komisji, co stanowi 
kworum do podejmowania prawomocnych decyzji.  

 
Listę obecności stanowi strona pierwsza niniejszego 
protokołu. 
 
Radny nieobecny:  Marian Szumski. 
 
 
Przewodniczący Komisji  poddał pod głosowanie w/w porządek 

obrad . 
  

 
Głosowało   -  7 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 

W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła  w/w 
porządek obrad. 
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Ad. 1.  Przyjęcie protokołu  z poprzedniego  posiedzenia .  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik   poddał pod 

głosowanie 
 

 
Protokół Nr 11/2006 z dnia  2 5 września 2006 r 

  
  

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 

 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie przyjęła 
Protokół Nr 11/2006  bez uwag.  
 

 
 
Ad. 2. Sprawy bieŜące i wolne wnioski. 

 
 
  Przewodniczący Komisji  przedstawił następujące pismo: 
 

Parafia Rzymsko - Katolicka w Objeździe  
- dot. prośby o uwzględnienie  w budŜecie gminy na 2007 r kwoty 
dotacji niezbędnej na dokończenie remontu Kościoła Parafialnego w 
Objeździe . Stan zaawansowania robót na dzień dzisiejszy wynosi 

ok. 35 %, gdzie całkowity koszt remontu zgodnie z kosztorysem 

inwestorskim wynosi 246 tyś zł. Po przystąpieniu do remontu 

okazało się, Ŝe obiekt jest w duŜo gorszym stanie niŜ pierwotnie 

zakładano. . Nadmieniam, Ŝe gdyby nie przystąpiono do remontu 

Kościoła w roku bieŜącym doszłoby do katastrofy budowlanej i 

obiekt ten uległby całkowitemu zniszczeniu, co groziłoby równieŜ 

wypadkiem. 
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Komisja po zapoznaniu się z w/w wnioskiem wnioskuje o 
uwzględnienie prośby i zabezpieczenie kwoty 30 tyś zł w 
budŜecie gminy na rok 2007  z przeznaczeniem na remont 
Kościoła w Objeździe. 
 
 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie w/w stanowisko. 

 
 

Głosowało   -  7 
 

 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
stanowisko . 
 
 
 

Ad. 3. Przegląd uŜytków rolnych, na których zaprzestano 
produkcji rolnej celem zwolnienia z opłat podatków na 
2006 r – wyjazd w teren.  

 
 

Zgodnie z porządkiem obrad o godz. 13 10 Komisja 
wyjechała w teren celem dokonania przeglądu uŜytków 
rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej ce lem 
zwolnienia z opłat podatku na 2006 r 

 
 

W wyniku dokonanej lustracji terenu , Komisja stwie rdza, 
iŜ na  niŜej wymienionych działkach  nie prowadzi się 
produkcji rolnej tj:   
 
1) Nr 319 w m. Wodnica  
2) Nr 274/10 w m. Charnowo  
3) Nr 236 i 172 w m. Charnowo  
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 Ad. 4. Lustracja dróg w celu ustalenia prac na 2007 r (str ona 
zachodnia gminy)  

 
 
  W wyniku dokonanej lustracji dróg gminnych na stron ie 

zachodniej gminy Komisja stwierdza co następuje: 
 
 

1. Wykonać odwodnienie drogi Nr 101, 165 G i 101 – 166 G 
w m. Grabno  

 
2. Uzupełnić tłuczniem drogę pomiędzy Grabnem, a 

Przewłoką 
 

3. Uzupełnić tłuczniem drogę Zaleskie – Zabłocie 
 

4. Wykonać utwardzenie drogi do Cmentarza w m. 
Duninowo  

 
5. PołoŜyć płyty Jombo na drodze Pepino – Nowe 

Duninowo  
 

6. Uzupełnić gruzem ( tłuczniem) drogę Starkowo – 
MoŜdŜanowo 

 
7. PołoŜyć płyty Jombo na drodze Starkowo – Golęcino 

 
8. Uzupełnić tłuczniem drogę Starkowo – Nowe Duninowo.  

 
9. Wystąpić do ZDP Słupsk o uzupełnienie duŜych 

ubytków na drodze powiatowej z Ustki do Wodnicy  
 
 

Przewodniczący Komisji Krzysztof Matyjasik poddał pod 

głosowanie w/w wnioski 
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Głosowało   -  7 

 
 
Za    -  7 
Przeciw   -  0 
Wstrzymało się  -  0 
 
W wyniku głosowania Komisja jednogłośnie podjęła  w/w 
wnioski.  
 

 
 
 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji   
o godz. 15 00   

zamknął obrady Komisji. 
 
 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
 
 
 
Protokołowała 
GraŜyna Frankiewicz                                             Przewodnicząc  Komisji    
                  

KRZYSZTOF  MATYJASIK  
 
  
    
 

 
 


